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Referat

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, d. 8. august 2022

1A Rapport vedr. emhætte/sug
Karin har talt med både  Klaus Schmidt fra GK og Erik i  Broen. Der koordineres med

Broen og Stævnen når der er årligt servicetjek med GK Ventilation i november

måned. Erik giver Karin besked når de kommer.



1B Mulighed for stikkontakt i parkeringskælderen ved Sejlet

På sidste møde besluttede bestyrelsen at få opsat en stikkontakt i parkeringskælderen.

Den er nu etableret således, at beboere i Sejlet kan benytte denne, som sidder på

bygningens sydside i parkeringskælderen. Stikket er beregnet til f.eks. støvsugning af

sin bil. Det må under ingen omstændigheder bruges til opladning af el- eller hybridbiler!

Nøglen, der er påkrævet for at bruge kontakten, hænger på opslagstavlen i det store

depotrum i kælderen. Husk at hænge den tilbage igen efter brug. Punktet er hermed

afsluttet.

1C Serviceeftersyn af tagkonstruktion
Kjeld har haft inspektion af Nr. Lyndelse Tagdækning. Taget er i fin stand. Der

vurderes en ny inspektion i efteråret 2023.

1D Fortsat dårlig afkøling på fjernvarmeinstallationen
Sune har haft kontakt med Jannik fra Fjernvarme Fyn. Han har sendt opgørelse over

varmeforbrug. De hidtidige tiltag har ikke hjulpet. Tværtimod. Der har været sparring

med Thomas Ovesen, Ovesen VVS i forhold til fejlsøgning. Eventuelt påvirkning af

ventilationsanlægget.

Sune kontakter LEA for de seneste årsopgørelser ifht. undersøgelse af alle

lejligheders forbrug via Techem.

1E Nedløbsrør, sikring mod rotter
Intet nyt til dette punkt.

2 Nye punkter til dette møde:

2A Vinduespolering i A/F Sejlet
Sune har haft kontakt med CR Vinduespolering og fået tilbud på alle vinduer, hvor

beboere ikke selv kan nå/pudse. Tilbuddet lyder på kr. 6.491,- + moms pr. gang. Der

poleres 2 gange årligt. Da Stævnen og Broen benytter samme selskab giver det

besparelse ifht. kørsel/liftleje.

2B Rapport fra Stennevad ang. faldsikring på taget



Der er tjekket og alt er OK.

2C Drøftelse om muligheden for solceller på taget
Som følge af de stigende energipriser, særligt elpriserne, drøftede bestyrelsen

muligheden for at opsætte solceller på taget. Der er mange uafklarede forhold,

hvorfor vi i den kommende tid vil undersøge markedet nærmere, herunder priser på

forskellige anlæg og etablering, lagring af strøm, problematik i forhold til refusion af

elbilsladning mv.

Dette punkt tages op til kommende fælles bestyrelsesmøde d. 24. november.

2D Perioderegnskab, 3. kvartal 2022.
Det er bemærkelsesværdigt at nævne at vedligeholdelses- og renovationsbudgettet

er under forventet niveau, men el-omkostning er mere end fordoblet.

Samlet set er regnskabet positivt, men vi ser ind i 4. kvartal med højere

el-omkostninger, der kan påvirke regnskabet negativt.

Bestyrelsen appellerer til samfundssind blandt beboerne og tage trappen de gange

hvor det giver mening for den enkelte. Det gavner ens helbred og foreningens

økonomi. Vores elevatorer er storforbrugere af elektricitet. Tillige skal du være

opmærksom på, at når du tænder lyset i din egen repos, så har det effekt i hele

trappeopgangen.

2E Beplantning på fællesarealerne omkring Sejlet
Sune indhenter tilbud på området ud fra bygningens sydside med henblik på at

etablere nødder eller brosten hvor græsserne ikke kan gro.

Der flyttes græsser rundt hvor bedene er gået ud.

Der kigges på træbeklædning på bygningens østside til foråret i forhold til skjolder.

3 Nyt fra beboere
Intet nyt.

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget
Der har været arrangeret fællesmøde for Ejerforeningens beboere, der har

parkeringsplads på terræn. Der er givet tilbud fra firma, der etablerer 5 ladestandere

inkl. gravning/tilslutning for kr. 73.930,- pr. p-plads.



Der tages op på kommende fællesmøde omkring fællesbelysning og mulige

besparelsesmetoder der gavner alle.

Der er første møde i udvalget for etablering af ladestandere d. 24. oktober 2022.

5 Eventuelt
Ingen bemærkninger.

6 Mødekalender
Næste bestyrelsesmøde onsdag d. 8. februar 2023 kl. 19:00. Mødet holdes hos Tom.


